
 
 

 

 

Dagsorden og referat 

Skolebestyrelse 

Dato:  

 Tirsdag d. 6.5 2025 

 

Tid:  

Kl. 18.30 – 21.00 

 

Sted:  

Mødelokale 2 

Janesvej 2, Indgang B 

Mødedeltagere: Gitta Catalina, Lise Jacobsen, Tina Willemann, Lise 

Gormsen, Freja Haarup, Annelene Aaboe Laier (via TEAMS), Nanna 

Liv Jørgensen, Sine Høegh, Mathias Fulton, Søren Christensen, 

Susanne Hjermitslev 

Afbud fra:  

Sine 

Tina 

Mødeleder: Gitta 

Ordstyrer: Tina 

Referent: Søren Christensen 

 

 

 
Emne 

Formål med punktet 

(- hvad skal vi udrette?) 

Proces 

(hvordan behandler vi emnet) 

Varighed 

 

1.  Godkendelse af referat 

 

Godkendelse af dagsorden 

Tilføje evt. justering og 

godkendelse 

 

Evt. justering og godkendelse.  

 

Alle tilstedeværende skriver under med navn. Hvis 
man ikke har deltaget i mødet, så skriver man 
derudover Set 

 
Hvis der er forslag om evt. ændring på rækkefølge af 
punkterne og/eller varighed af punkterne 

18.30 – 18.45 

 Referat (hvad, hvem og hvornår): 

 
Referat: Tydeliggøre i referatet at forældre i gul 3 og grøn 3 fik invitationen tidligere (2 mdr. Før) end forældre i blå 1. Vigtigt at det er understreget at 

forældrene ønsker datoen i årshjulet som sendes ud ved skolestart. 

 

2.  Princip digitale medier 

 

Bilag: 
Punkt 2_Udkast til princip 

 

Behandling og evt. 

godkendelse af princip for 

digitale medier 

Præsentation af udkast v. Freja 

Drøftelse med afsæt i udkast 

Justeringer og evt. godkendelse 

18.45 – 19.30 



 
 

 Referat (hvad, hvem og hvornår): 

 

Freja samlede kommentarer op, skriver et nyt udkast og sender rundt til bestyrelsen. Man er velkommen til at sende kommentarer og så 

kommer princippet på igen næste gang. 

 

Kommentarerne gik særligt på at bytte ordet ‘skærmbrug’ ud med digitale medier og sørge for at teksten er anvisende i forhold til brugen af 

digitale medier til læring og udvikling. Det er vigtigt at få beskrevet at brugen af digitale medier er velovervejede uanset om de bruges i 

fællesskab eller af et enkelt barn, om det er i en pause eller forbindelse med læring. 

 

Det skal være tydeligt hvad skolens ansvar er i forhold til digitale medier og teknologier. 

 

3.  Skoleudviklingssamtale 

 

 

 

Bilag:  
Punkt 3_slides fra skoleleders 
præsentation 
Punkt 3_ Referat fra 
skoleudviklingssamtale 

Orientering om 

skoleudviklingssamtale og 

fokuspunkt samt 

forældredeltagelse 

- Præsentation af skoleudviklingssamtalen 
med fokuspunkt og det fortsatte arbejde v. 
Susanne 

- Hvordan var det at deltage for forældre?  
v. Lisa og Gitta 

- Temaer, som dukkede op som var 
interessante (synlighed af pædagogiske 
ledere, synlighed af klyngen for forældre 
mv) 

- Aktiviteter på tværs med individuel tilgang 
(fra få til mange elever) 

 

19.30 – 20.00 

 Referat (hvad, hvem og hvornår): 

Susanne gennemgik slides fra skoleudviklingssamtalen, som var hendes indledning til data og det valgte fokuspunkt. 

Der var et valgt fokus for alle skoler på bredere børnefællesskaber og skolen ønsker at klyngelæringssamtalerne bliver tydeligt 

understøttende for børnefællesskaber. 

 

Det gav god mening for forældre (Lise og Gitta) at være med. Det var godt at møde børn og unge chefen og de pædagogiske ledere på 

skolen. Indholdet gav mening og det var meget relevant for skolebestyrelsen at deltage. 

 

Referat af samtalen er at finde på skolens hjemmeside. 

 

Af andre temaer, der dukkede op var der bred enighed om at klyngebrev og billedoverblik over elever og personaler i klyngen var relevant at 

sende ud, så klyngen også blive tydeliggjort for forældrene.  



 
 

4.  Planlægning nyt skoleår 

 

 

Bilag: 
Punkt 4_ Skemaskabelon 

Temaer ift. planlægning af 

nyt skoleår 

Præsentation v. Susanne 

- Elevtal 

- Antal klasser 

- personalesituationen 

- Skoleskema (ændres for indskoling) 

- Nedsat tid for elever (lægeerklæringer; 

nedsat tid kombineret med SFO/klub) 

- Tidspunkt for forældremøder  

(forslag til 16.30 – 18.30/17.00 – 19.00)  

- Indskolingsklynger fremadrettet 

- Flytning til Stensagervej 

 

- udmelding til forældre (skema, ændringer i 

indskoling; forældremøder mm.) 

20.10 – 20.45 

 Referat (hvad, hvem og hvornår): 

Elevtallet til kommende skoleår ligger lige over 300. Heraf er 38 skolestartere. 

Der etableres en mellemtrinsklasse mere, så skolen samlet set har 35 klasser næste skoleår. 

Skoleskemaet i indskolingen ændres, så alle fem skoledage i ugen er fra kl. 8-13. 

Skolebestyrelsen ønsker at følge tilmeldingerne til forældremøderne i næste skoleår.  

En arbejdsgruppe arbejder pt med hvordan indskolingsklyngerne organiserer sig med 4 lærere og 8 pædagoger. 

 

5.  Meddelelser og 

orientering  

 

 

Skriftlige meddelelser  

se bilag 
Bilag: 
Punkt 5_ 2025_04_04_nyheder fra 
ledelse 

 

Nyheder fra ledelsen 

 

 

Evt. afklarende spørgsmål til ”Nyheder fra 

ledelsen” 

 

 

 

20.45 – 20.50 

 Referat (hvad, hvem og hvornår): 

Kan vi få en forbi skolebestyrelsen til at fortælle om seksualitet og hvordan vi arbejder med det? 

 



 
 

6. E

E

v

t 

Evt.   20.50 – 20.55 

 Referat (hvad, hvem og hvornår): 

 

8. Punkter til næste møde  

 

10.6 

Evt. punkter ift. planlægning 

af nyt skoleår 

Udvikling af PPR-samarbejde 

Sommerferie; uge 29 og 30 

Regnskabsopfølgning. 

Princip for digitale medier 

Næste års møder 

 

August 

Konstituering (ny formand) 

 

  20.55 – 21.00 

 Referat (hvad, hvem og hvornår): 

 

 

 


